
Beste Gemeenteraad, wethouders en burgemeester, 

 

 

Ik wijs u allen erop dat 5G een gevaar is voor de volksgezondheid en een gevaar is voor ons, 

onze kinderen, dier en natuur. 

5G is van een geheel ander kaliber dan 4G.  

Terwijl we inmiddels weten dat 4G schadelijk is voor mens, dier en natuur. 

 

Ik deel deze info en verzoek u deze te verspreiden binnen de gemeente en het gemeente 

bestuur.  

Verder wil ik u wijzen op uw zorgplicht en uw garant staan voor de volksgezondheid van de 

inwoners van de gemeente Medemblik 

 

 
 

 

Nederland gaat gewoon door met de uitrol van 5G. 
Het aantal zenders, die nodig zijn voor de aanleg van 5G, is zo groot dat iedereen met een gezond verstand en 

een gezond denkvermogen logischerwijs tot dezelfde conclusie moet komen.  

De uitrol van 5G automatisch betekent dat onze leefomgeving verandert in een openlucht magnetron.  

 

Er is nog steeds geen grondig onderzoek naar de medische kant van 5G gedaan, tevens worden stralingslimieten 

door de EU naar believen aangepast.  
 

 

http://www.medischdossier.org/blog/321/artsen-en-wetenschappers-zijn-tegen-5g-netwerk.html 

 

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/kabinet-vindt-nieuw-onderzoek-naar-gezondheidsrisico-s-5g-

netwerk-onnodig~bb268efa/ 

 

https://www.volkskrant.nl/economie/vijf-vragen-over-5g-is-de-straling-wel-of-niet-gevaarlijk~be17aa7c/ 
 
 
https://stralingsbewust.info/wp-content/uploads/2018/12/Leeuwarder-Courant-Wetenschap-Doe-
Europees-onderzoek-naar-5G-15-11-2018.pdf 
 

 

Gelieve mij een bevestiging te sturen van ontvangst van mijn mail en bijgevoegde informatie en mij een 

terugkoppeling te geven over uw bevindingen (dus van de gemeenteraad, wethouders en burgemeester). 
 

 

Vriendelijke groet 
Bekend bij de griffie  
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